
Rokkvafnefgodkjenf som vannkilde for NærØY og 

Kommunene 
må avgiØre 
spørsmålet 

Kolvereid-kontoret: 
Statens institutt for 
fol kehelse har nå godkjent 
Rokkvatnet som vannkilde 
for et fellesvannverk for 
Nærøy og Vikna 
kommuner. Dermed vil de 
to kommunene med det 
første få spørsmålet om 
felles vannverk opp til 
p r in s i P P avgjØrelse. 
Planutvalget for felles 
vannverk vil i løpet av den 
nærmeste tid legge fram en 
positiv innstilling for 
kommunene når det gjelder 
dette vannforsyningsspørs-

målet. 
Prinsippgodkjennelsen av 

Rokkvatnet som vannkilde 
for fellesvannverket er 
bet i nget av at vannet 
fullrenses senest fra 1. 
januar 1992. Inntil vannet 
blir fullrenset, skal det 
alkaliseres og desinfiseres. 
Vanninntaket skal skje i 
Rokkvannets dypeste del, 
på minimum 25 meters dyp. 

Det eksisterende 
friluftsbassenget i Rørvi kvil 
ikke bli tillatt benyttet i 
vannverket. Det kan bare 
benyttes som nØdreserve, og 

~~ 
Slik har tegneren oppfattet Rokkvatnets problematikk når det gjelder Vikna og Nærøv 
Vannledningen er noe tvunnet etter hvert; og det som kommer utav den heller mye mot Nærøy. 

dette kan bare tillates hvis 
vannet etter desinfeksjon 
med klor fra bassenget gis 

en minimum kontakttid 
med klor på 30 minutter. 
Bassenget vil bl i avstengt fra 

Eieren: DETTE ER TULL Politiet slo 
til med sto 
kontroll i gå 

NA - ALFRED SANDMO. 
Påstander i ukeavisen Friheten 

j forrige uke om at Knut 
Heilhornet er i ferd med 3 gjøre 
Gjesteg3rden og omrMet rundt 
den til et nazi-reir, blir p3 det 
kraftigste avvist av Heilhornet 
sjøl. 

I artikkelen heter det at 
bygdafolket ber seg fritatt for 3 
være vertskap for 
frontkjemperes gjensynsfest, og 
at Heilhornet ved 3 kjØpe grunn i 
omr3det for 3 føre opp hytter 
som han selger videre til tyskere 
er med å omforme stedet og 
omkringliggende deler til en 
"germansk fristat". I artikkelen, 
som er skrevet av Trond 
Møllersen blir det også dratt inn 
at Knut Heilhornet, som 
tidligere hette NØkkelholm, tok 
sitt nåværende navn av 
symbolske grunner på bakgrunn 
av hans krigsmeritter . 

- Er gamle kamerater fra 
frontkjemperdagene samlet til 
gjensynskalaser på gjestegården, 
Knut Heilhornet? 

Nei, slett ikke. Hele 

~avalier 
~""d;""" 

Økonomivognen som 

gir Deg: 

+ Overkommelig inn
kjøpspris 

+ Lave driftsomkostninger 

+ Høyt andrehåndsverdi 
God campingvogn. 
økonomi 

artikkelen er uhyrlig. Jeg skal 
ikke nekte for at jeg har en 
bakgrunn fra krigen som ikke er 
heldig, men jeg har gjort opp 
med samfunnet når det gjelder 
mine ungdomssynder. Det har 
aldri vært frontkjempere samlet 
hos meg, og slett i kke noe 
frontkjempermøte. Påstanden 
om dette er tatt ut av lufta. De 
som flittigst holder møter hos 
meg er Bindal SV, 

- Men du kjøper opp grunnog 
bygger hytter som du selger til 
tyskerne, 

Gamle frontkjempere og 
nazister, kanskje? 

- Det vet jeg ikke noe om. 
Jeg har solgt to hytter til 
tyskere. De har falt for dyre for 
nordmennene. . 

- Har du solgt mange hytter 
tilsammen? 

- Det er solgt to hytter, 
foreløpig. Men jeg har planer om 
å føre opp flere hytter. 

- Vil du gjøre noe overfor 
Frihetens påstander? 

- Nei, hva kan jeg gjøre? Jeg 
tror jeg vet hvem som st3r ba k 
disse opplysningene, som jeg vil 
betegne som uhyrlige og tatt rett 
ut fra lufta. A påstå at det er 
nazireir her er tøv. Her er alle 
slags turister # nordmenn, 
dansker, svensker, tyskere, 
engelskmenn. Nei, dette er tøv. 

Sympatiserer du med 
nazismen? 

- Nei, definitivt ikke. Jeg har 
aldri vært politisk interessert, 
sier Knut Heilhornet til NA. 

Teknisk rådmann om Hustad MØbler: 

3-4 UP-biler og folk fra såvel 
lensmannskontoret som 
politikammeret i Namsos s:o 
til med trafikkontroller rundt 
om i Namsos går 
ettermiddag. Noen store 
fangster tok ikke politiet -
bortsett fra at en fører ble 
tatt for å kjØre uten kort. En 
bil ble avskiltet på stedet, 
mens 27 bileiere fikk 
skriftlige pålegg eller 
anmeldelse. Hele 68 billister 

Tomta bør: regule o 

til forretningSforma 
Da Namsos bygningsråd i sitt 

møte 17. januar i år behandlet 
en SØknad fra Hustad Bil og 
MØbel AlS om tilleggstomt samt 
spørsm~U om arealanvendelsen 
for firmaets tomt ble det 
enstemmig vedtatt at tomten 
skal reguleres for "offentlig 
bebyggelse" med undertittel 
"Namdal sykehus". 

Men da saken har stor 
Økonomisk betydning for 
Hustad Bil og MØbel ble saken 
oversendt til kommunestyret. 

Når saken nå legges fram for 
formannskapet har teknisk 
rådmann anbefalt at 
formannskapet innstiller på at 
ka m m u nest yret ber 
bygningsrådet om å regulere 
tomten tilhørende Hustad Bil og 

Møbel til forretningsformål. 
Om innstillingen blir vedtatt 

vil det i realiteten innebære at 
firmaets etablering på omstridte 
tomt bl ir perma nent. . 

I sakspremissene viser/teknisk 
rådmann blant annet til 
kommu nest yrets vedta k av 
28/1 0-76 om å anmode 
bygningsrådet å etablere en felles 
innkjøring/utkjøring for 
Ottesens pensjonat og HIJstad Bil 
og Møbel fra Overhallsvegen. 
Etter rådmannens mening må 
dette vedtaket ha som 
forutsetning at det ikke bare 
reguleres inn en tomt for 
Ottesens pensjonat, men også for 
Hustad Bil og Møbel. 

I sine kommentarer sier han 
videre at han er kjent med at 

Namdal sykehus opprinneHg 
mente at også eiendommen til 
Hustad Bil og Møbel og tomten 
som formannskapet har håndgitt 
til Ottesens pensjonat, burde 
reguleres til sykehusformål. 
Imidlertid gikk sykehuset -
etter forutgående forhandlinger 
- med på at det kunne avsettes 
en tomt til pensjonat i området. 

Når det gjelder Hustad Bilag 
Møbel's eiendom, 
Steinsbekkgate 3, var dette 
oppri nnelig et forholdsvis 
ordinært bygg som dessuten 
ligger 1 meter lavere enn vegen. 
Mye talte derfor for at dette 
bygget burde saneres. 
Situasjonen har imidlertid endret 
seg vesentlig etter den 
omfattende restaurering 

steder i 
mener han 
bygningsrådet og 
administrasjon, 
komme sammen 
forslag til hvilke 
sykehuset som bør 
offentlig formål' 
mål). 

Hva angår firmaets 
tilleggstomt. har 
tilføye idet 
tidligere er 
pensjonat. 
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